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OBEC Kovářov 

 

Zápis z 3. jednání Zastupitelstva Obce Kovářov 03.06.2019 

Místo jednání: zasedací místnost Obecního úřadu Kovářov 

Začátek: 17.00 hodin 

 

Zasedání řídil: starosta obce Pavel Hroch 

Přítomni: Pavel Hroch, Štěpánka Rybníčková, Mgr. Vladimír Brůžek, Mgr. Libor Mandovec, Josef 

Grůbr, Pavel Hácha, Ing. Petr Janeček, Josef Pinta, Libor Škoch, Pavel Škoch, Aleš Zeman,  

MUDr. Jaroslav Kahoun, Mgr. Pavla Zelenková Ph.D,  

Omluveni: Bc. Martin Vlna, Miloslav Hubička  

 

Ověřovatelé zápisu: Štěpánka Rybníčková,Libor Škoch   

 

Zapisovatelka: Marie Habartová 

 

Prezence členů zastupitelstva 

 

Starosta obce Pavel Hroch zahájil jednání, přivítal přítomné zastupitele a hosty. 

Starosta obce konstatoval 13 přítomných a nepřítomnost: Bc. Martin Vlna, Miloslav Hubička  

 

Bylo provedeno schválení ověřovatelů. 

Pro: 11    Proti: 0   Zdržel se: 2 

Bylo provedeno schválení programu jednání.                                                       

 

Doplnění programu o bod č.14, č.15  

14) Projednání výběrového řízení „ Oprava MK III. třídy Řenkov“ 

15) Projednání informace o podání žádosti na přezkoumání hospodaření obce 

  

Pro: 13   Proti: 0  Zdržel se: 0    

 

PROGRAM 

 
Prezence členů zastupitelstva 

Schválení ověřovatelů 

 1)   Kontrola usnesení 

2)   Projednání informace o činnosti OÚ  

3)  Projednání rozpočtového opatření č.2, 3, 4/2019 

4)   Projednání žádosti na odkoupení části obecního pozemku parcela č. 6/1 k.ú. Předbořice  

5)   Projednání žádosti na odkoupení části obecních pozemků parcela č. 814 a parcela č.819  

      k.ú. Vladyčín   

6)   Projednání žádosti na odkoupení  části obecního pozemku parcela č.935/3k.ú. Předbořice   

 7)   Projednání žádosti na odkoupení  části obecního pozemku parcela č.935/1 k.ú. Předbořice  

8)   Projednání žádosti na odkoupení  části obecního pozemku parcela č.396/2 k.ú. Žebrákov  

9)   Projednání žádosti na odkoupení  části obecního pozemku parcela č.17/5 k.ú. Kovářov  

10) Projednání  žádosti o směnu obecního pozemku parcela č.77/6 k.ú. Březí  

11) Projednání Plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2019 až 2028 Čevak  

12) Projednání Plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací  na období 2019 až 2028 Obec  

13) Směrnice č.1/2019 Zásady pro vytvoření a použití účelových prostředků „Fondu obnovy 

       vodohospodářského majetku 

14) Projednání výběrového řízení „ Oprava MK III.třídy Řenkov“ 

 15) Projednání informace o podání žádosti na přezkoumání hospodaření obce 

 16) Diskuse  

 17) Závěr  
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BOD č. 1 Kontrola usnesení      

Kontrolní výbor  

P. Škoch, předseda kontrolního výboru, seznámil zastupitele s plněním usnesení. 

Kontrola proběhla 29. 5. 2019. 

Navrhuje ZO zrušit usnesení č. 15 ze dne 27. 6. 2014 na příštím jednání ZO. 

Dále p. Škoch seznámil ZO s dotazy občanů:  

- skládka pod Kovářovem? – zákaz, pouze ukládat zeminu, která se dá použít k rekultivaci a jen 

po domluvě s obcí  

- provoz na školním hřišti? – chystá se zprovoznění, rezervační systém a podmínky budou ve 

zpravodaji 

- osvětlení Radvánov? – někde chybí, nutno dodělat 

- KD Zahořany? – na střechu vypsána poptávka, čeká se na nabídky, stávající odpad - ucpaný a 

narušený - nutno opravit 

                   

Návrh usnesení č.1 

 

ZO bere na vědomí informaci podanou kontrolním výborem. 

 

Pro:13     Proti: 0     Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 1 bylo přijato. 

 

 

BOD č. 2 Projednání informace o činnosti OÚ 

Pan starosta informoval zastupitele obce o činnosti OÚ Kovářov 

 XXIV. jihočeský folklorní festival  

 KD Zahořany - poptávkové řízení střecha, výměna oken 

 Vodovod Kovářov – potrubí na vodovodní přivaděč - dokončení do měsíce října 2019, ve 

spolupráci s provozovatelem vodovodu Kovářov ČEVAK - uložení nového ovládacího kabelu -   

       snaha neomezit činnost vodovodu Kovářov  

 Rekonstrukce KD – podána žádost dotace z MMR / podpora a rozvoj regionu/ 

 Výběrové řízení MK III. třídy Řenkov proběhlo 

 Zápis z jednání RO - problém zasílání emailem, nutno začernit citlivá data (GDPR)  

Zápisy z RO - zasílat před jednáním ZO   

polemika o zasílání pozvánek ZO a materiálů opět v tištěné podobě   

 Hasičská zbrojnice - problémy se směnou pozemků potřebných pro stavbu, směna metr za metr 

       Římskokatolická farnost Kovářov (majitel pozemku) požaduje dvojnásobek výměry pozemků 

       ke směně a požaduje příspěvek na církevní stavby. Hlavní problém - průmyslová zóna, na které se                  

       pozemky nacházejí, prý mají větší hodnotu než pozemky, které nabízí obec.                                       

       Nutno jednat i o pozemku pro myslivce, kde mají klubovnu, nyní užívají pozemky církevní. 

       Podání žádosti o dotaci na výstavbu hasičárny do 14. 6.2019 na MV. 

       MUDr. Kahoun navrhuje zapojit do jednání farní radu a sepsat petici.  

          

Návrh usnesení č. 2 

 

ZO bere na vědomí informaci o činnosti OÚ. 

 

Pro: 13     Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 2 bylo přijato. 
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BOD č. 3 Projednání rozpočtového opatření č.2/2019,č.3/2019,4/2019  

Paní Janečková seznámila z rozpočtovým opatřením č.2/2019, č.3/2019 a č.4/2019. Na RO bylo 

projednáno rozpočtové opatření č.2/2019 a č.3/2019 se dává ZO na vědomí. Rozpočtové opatření č. 4 

schvaluje ZO. S jednotlivými rozpočtovými opatřeními seznámil Mgr. Mandovec. 

 

Návrh usnesení č. 3 

 

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2: příjmy 485144,- Kč, výdaje 628580,- Kč. 

 

Pro:13      Proti:0     Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 3 bylo přijato. 

 

Návrh usnesení č.4 

 

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3: příjmy 2.938156,- Kč, výdaje 3.066256,- Kč.  

 

Pro:13      Proti:0     Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 4 bylo přijato. 

 

Usnesení č. 5 

 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 4 příjmy 75 000,- Kč, výdaje 195 500,- Kč. 

 

Pro: 13    Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 5 bylo přijato. 

 

BOD č. 4 Projednání žádosti manželů Martina a Drahomíry Křížových, Milevsko, F. Kudláčka 1292  

na odkoupení části obecního pozemku st. parcela č.6/1 k.ú. Předbořice a na směnu části pozemku 

parcela č.6/2 k.ú. Předbořice. 

Na koupi části pozemku st parcela č.6/1 k.ú. Předbořice byl vyvěšen záměr 12.03.2019 a sejmut byl 

27.03.2019. Před jednáním byl pan starosta seznámen se situací manželi Křížovými a je nutno se sejít 

přímo na místě a provést místní šetření. 

 

Bod č. 4 stažen z jednání ZO. 

 

Pro: 12   Proti: 0  Zdržel se:1  

 

BOD č. 5 Projednání žádosti pana Karla Klimenta, Liteň-Leč, Sady míru 313 na odkoupení části  

obecního pozemku  parcela č. 814 a č. 819, k.ú. Vladyčín 

RO projednala na svém jednání dne 6.3.2019 a nedoporučuje prodej částí pozemků parcela č. 814 a č. 

819 v k.ú. Vladyčín - pozemky jsou součástí ostatní komunikace. P. Rybníčková seznámila zastupitele  

se stanoviskem RO a zdůvodněním jejich stanoviska o nedoporučení schválení prodeje. 

 

Návrh usnesení č. 6 

 

ZO neschvaluje prodej části obecních pozemků parcela č. 814 a č. 819  k.ú. Vladyčín.   

 

Pro: 13     Proti: 0     Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 6 bylo přijato. 
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BOD č. 6 Projednání žádosti pana Miroslava Kotrby, Předbořice 19 na odkoupení části  obecního 

pozemku  parcela č.935/3 k.ú. Předbořice 

Na koupi části pozemku parcela č.935/3 k.ú. Předbořice byl vyvěšen záměr 26.04.2019  a sejmut 

11.05.2019.  

 

Návrh usnesení č. 7 

ZO schvaluje prodej části obecního pozemku parcela č 935/3. k.ú. Předbořice. Na prodej nutno dodat 

geometrický plán s výměrou určenou k prodeji.   

 

Pro:13      Proti: 0     Zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 7 bylo přijato. 

 

BOD č. 7 Projednání žádosti pana Miroslava Kotrby, Předbořice 19 na odkoupení části  obecního 

pozemku  parcela č.935/1 k.ú. Předbořice 

Na koupi části pozemku parcela č. 935/1 k.ú. Předbořice byl vyvěšen záměr 26.04.2019 a sejmut 

11.05.2019. 

 

Návrh usnesení č. 8 

 

ZO schvaluje prodej části obecního pozemku parcela č 935/1. k.ú. Předbořice. Na prodej nutno dodat 

geometrický plán s výměrou určenou k prodeji.   

 

Pro:13      Proti: 0    Zdržel se:0 

  

Usnesení č. 8 bylo přijato. 

 

BOD č. 8 Projednání žádosti pana Martina Kuchaříka, Květnice, Čtyřlístková 603  na odkoupení části 

obecního pozemku parcela č.396/2 k.ú. Žebrákov    

RO doporučila  ZO  na svém jednání dne 6. 3. 2019 vyvěšení záměru na část pozemku parcela č. 396/2 

k.ú. Žebrákov. Pan starosta navrhl provést místní šetření a pozvat p. Kuchaříka.   

 

Návrh usnesení č. 9 

 

ZO navrhuje provést místní šetření se žadatelem panem Martinem Kuchaříkem a pověřuje tímto 

jednáním a šetřením starostu, místostarostku a radního Mgr. Vladimíra Brůžka. 

   

Pro:13      Proti: 0     Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 9 bylo přijato. 

 

 

BOD č. 9 Projednání žádosti paní Hany  Němcové, Kovářov 23 na odkoupení části  obecního 

pozemku  parcela č.17/5 k.ú. Kovářov 

Na koupi části pozemku parcela č.17/5 k.ú. Kovářov byl vyvěšen záměr 26.04.2019 a sejmut 

11.05.2019. Pan starosta vysvětlil zastupitelům, kde se pozemek nachází a jaké důsledky by pro obec 

vznikly jeho prodejem. Pan starosta navrhuje pozvat paní Němcovou na jednání. 

 

Návrh usnesení č.11 

 

ZO neschvaluje prodej části obecního pozemku č.17/5 k.ú. Kovářov.  

 

Pro: 11     Proti: 0     Zdržel se: 2  
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Usnesení č.10 bylo přijato. 

 

BOD č. 10 Projednání žádosti paní  Jiřiny  Burdové, Radíkovy 3 na směnu obecního pozemku - 

parcela č.77/6 k.ú. Březí u Kovářova  

RO na svém jednání dne 25.03.2019 nedoporučila ZO odsouhlasení směny pozemků v k.ú. Březí u 

Kovářova z důvodu chystané pozemkové úpravy. V říjnu 2016 byla zahájena.  

 

Návrh usnesení č.11 

 

ZO neschvaluje směnu obecního pozemku parcela č 77/6 k.ú. Březí u Kovářova.     

 

Pro: 12     Proti: 0     Zdržel se:1  

 

Usnesení č.11 bylo přijato. 

 

 

 

BOD č.11 Projednání Plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2019 až 2028 

Čevak 

Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací je povinností vlastníka - zpracovat a realizovat na 

dobu nejméně 10 let. 

 

Návrh usnesení č.12 

 

ZO schvaluje Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2019 až 2028 – správa Čevak 

 

Pro: 13   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.12 bylo přijato. 

 

BOD č.12 Projednání Plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2019 až 2028 -

správa Obec Kovářov 

Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací je povinností vlastníka - zpracovat a realizovat na 

dobu nejméně 10 let. Pro obec zatím není zpracován. Bude dodán na příští jednání zastupitelstva. 

 

Návrh usnesení č.13 

 

ZO ukládá starostovi obce vypracování Plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 

2019 až 2028 - správa Obec Kovářov. 

 

Pro: 13    Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.14 bylo přijato. 

 

BOD č.13 Projednání Směrnice č.1/2019 Zásady pro vytvoření a použití účelových prostředků  

„Fondu obnovy vodohospodářského majetku“ 

Směrnice zpracovává využití fondu, tvorbu fondu, čerpání, použití a výdaje fondu, účtování fondu, 

zrušení fondu, kontrolu hospodaření s fondem. Paní Janečková podala ke směrnici vysvětlení. 

 

Návrh usnesení č.14 

ZO bere na vědomí Směrnici č.1/2019 Zásady pro vytvoření a použití účelových prostředků „Fondu 

obnovy vodohospodářského majetku a ukládá starostovi předložit Směrnici č.1 na příštím jednání. 

 

Pro: 13     Proti: 0    Zdržel se :0 
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Usnesení č.14 bylo přijato. 

 

BOD č.14 Projednání výsledku  výběrového řízení „Oprava MK III.třídy Řenkov      

Projednání informace o výběrovém řízení „Oprava MK III.třídy Řenkov“. Výběrové řízení proběhlo 

31.05.2019, hodnotící komise Štěpánka Rybníčková, Ing. Petr Janeček, Mgr. Libor Mandovec.   

 

Návrh usnesení č.15  

 

ZO bere na vědomí výsledky výběrového řízení  „Oprava MK III.třídy Řenkov.“ Výběrové řízení   

vyhrála firma STRABAG a.s. 

  

Pro: 13    Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 1 bylo přijato. 

 

BOD č.15 Projednání informace o podání žádosti na přezkoumání hospodaření za rok 2019 na Krajský 

úřad Jihočeského kraje, České Budějovice, ekonomický odbor oddělení přezkumu a metodiky 

hospodaření obcí      

  

Návrh usnesení č.16 

 

ZO souhlasí s podáním žádosti na přezkoumání hospodaření za rok 2019 na Krajský úřad Jihočeského 

kraje České Budějovice na ekonomický odbor oddělení přezkumu a metodiky hospodaření obcí   

 

Pro: 13      Proti: 0   Zdržel se :0 

 

Usnesení č. 16 bylo přijato 

 

BOD č.16 Diskuse  

- pan Jůza navrhl na začátku jednání přidat jím navrhovaný bod, jelikož p. Jůza není v obci Kovářov 

trvale hlášen, byl bod přesunut do Diskuse a pan Kahoun převzal bod na sebe. 

Navrhuje projednání těchto otázek (zdůraznění, že na kraji to takto funguje):  

Zveřejňování pozvánek na zasedání ZO s třítýdenním předstihem (k bodům pozvánky např. 

Rozpočtové opatření psát komentář) 

Zveřejňování zápisů z jednání RO 

Podrobný zápis ze ZO  

Nahrávání a zveřejňování audio záznamů z jednání ZO 

Vysvětlení: ZO se řídí Jednacím řádem, který řeší i doručování pozvánek na ZO a vyvěšování zápisů. 

Pan starosta navrhuje získat právní názor na nahrávání a zveřejňování audio záznamů z jednání ZO, 

taktéž na zápisy ze zasedání rady a zpřístupňování zastupitelům.   

 

- pan P. Janeček – dotaz na skladovací halu Kovářov - pověření  firma UNIKO k vyřízení stavebního 

povolení, dotaz na štěpkovač - jednání s Lesy Písek, které štěpkovač vlastní, v případě potřeby by 

štěpkování pro obec prováděly. 

 

- paní P. Zelenková – dotaz na odmítnutí vybudování nabíjení kol v Kovářově - obec nebyla 

srozuměna s podmínkami provozování ani instalací. Milevsko nikdy nejednalo s obcí Kovářov                                         

 

- Oznámení o skončení spoje na Prahu v 6.00 hodin. Bylo vyvoláno jednání s ČSAD Autobusy, 

p. Vladimírem Homolou, předběžně nebude rušen, ale spoj je ztrátový, musí proběhnout další jednání. 

K jednání nutno přizvat i zástupce obce Klučenice a města Milevska. 
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- pan A. Zeman – informace o Kulturním a sportovním kalendáři na stránkách obce, který se 

v současné době ladí. Dále informoval o přednášce s profesorem Pavlem Pafkem, besedě o Islandu s p. 

Leškovským, letním promítání o prázdninách – nutno doladit. 

 

- pan starosta Hroch informoval o akcích, které nás čekají: 

8. 6. 2019  Hůrka Kovářov 70 let  hřiště 

15. 6. 2019 Zájezd Orlí hnízdo 

22. 6. 2019 Dětský den  

13. 7. 2019 Historická vozidla 

8. 8. - 11. 8. 2019 Hostínské divadlo 

Memoriál Vládi Fořta a Tomáše Měcháčka - srpen  

Oslava 800let Předbořice, setkání rodáků    

                                                                                                              

Závěr: 

Pan starosta ukončil jednání v 19.20 hodin 

 

…………………………………………    ………………………………………. 

Místostarostka obce Štěpánka Rybníčková               Starosta obce Pavel Hroch 

 

 

………………………………………………………………………. 

Ověřovatelé zápisu: Štěpánka Rybníčková, Libor Škoch   

 

 


